

## **Product Information Sheet**

## 流動數據產品 / Mobility Data Products

牌子/ Brand		NETGEAR
型號 / Model		Nighthawk MR90 Tri-band Mesh WiFi 6E Router
原產地 /Place of manufacture		越南 Vietnam
主要功能 / Key features		<ul> <li>三頻WiFi 6E技術能為現實/虛擬現實和8K視頻等高頻寬活動提供穩定亦高速的傳輸速度,亦能提供高達100台裝置同時使用的高負載量</li> <li>頂級四核心1.7GHz處理器,即使是多裝置都能保持其流暢度與穩定</li> <li>7-Stream AXE Wi-Fi 6E制式,900+2400H2400Mbps合共5700Mbps速度</li> <li>配備 2.5Gbe WAN Port,能支援現時最流行的 2.5Gbe 寬頻,亦向下兼容 1Gbe和 100M 的寬頻服務</li> <li>能根據單位結構自由彈性添加MS90衛星分機作無線延伸,更有效解決大面積、間隔複雜單位的WiFi 死角問題</li> </ul>
		<ul> <li>Tri-Band WiFi 6E technology provides stable and high-speed transmission for high-frequency activities such as real/virtual reality and 8K videos. It can also handle high loads with up to 100 devices simultaneously.</li> <li>Top-tier quad-core 1.7GHz processor ensures smoothness and stability even with multiple devices.</li> <li>7-Stream AXE Wi-Fi 6E standard with a total speed of 5700Mbps (900+2400+2400Mbps).</li> <li>Equipped with a 2.5Gbe WAN Port, supporting the popular 2.5Gbe bandwidth and backward compatible with 1Gbe and 100M bandwidth services.</li> <li>By adding MS90 satellite extenders wirelessly based on unit structure to effectively solve WiFi dead zones in large and complex areas.</li> </ul>
數據傳輸/網絡連接制式 Data transfer/network connectivity protocol		AXE5700 (900Mbps + 2400Mbps + 2400Mbps)
		- 支援三頻 Wi-Fi 6E
		- IEEE® 802.11 AX @2.4GHz – 3x3(Tx/Rx) 1024QAM 40MHz 900Mbps
		- IEEE® 802.11 AX @5GHz — 2x2(Tx/Rx) 1024QAM 160MHz 2400Mbps
		- IEEE® 802.11 AX @6GHz — 2x2(Tx/Rx) 1024QAM 160MHz 2400Mbps
		•
		-支援IEEE® 802.11 a/b/g/n/ac/ax 1 x WiFi 6E Tri-Band Mesh Router (MR90)
配套 / Packaging List		1 x WiF16E 111-Band Mesh Router (MR90)  1 x 2m Ethernet cable  1 x 12V/2.5A power adapter / 火牛  Quick start guide
產品價格/ Price		請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional Delivery Charge		指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)
保修人身份 / Identity of repair service provider		總代理:永高(太平洋) 有限公司 Sole Distributor : Winco (Pacific) Limited
保修地址 / Repair service		九龍觀塘鴻圖道 52 號 7 樓 B 室
address		Unit B, 7/F, 52 Hung To Road, Kwun Tong, KLN., HK
換貨政策 / Exchange policy		你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同所購買的路由器到我們的門市更換一次,詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the purchased router once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期 Warranty period	主機 / Main Unit	3年3Years
	配件 / Accessory	n/a



上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料
The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

http:///hkcsl.com